
 

Algemene beschouwing 2025 
Het gaat goed met Goes. Maar voor je het weet is het 2050. Toon 
ambitie en ga er mee aan de slag!  

Er moet wel een tandje bij,  maak tempo. De Marconistraat, het 
havenplateau Wolphaartsdijk en de binnenstad. Dit zijn voorbeelden 
van projecten waar we resultaten willen zien.  

Wat gaan de lijsttrekkers volgend jaar in het zaaltje zeggen in 
Wolphaartsdijk? Wij vragen het college om regie te nemen. Er moet 
iets gebeuren. Wij hebben de verplichting naar onze inwoners van 
Wolphaartsdijk en toeristen om er wat van te maken en voor te 
zorgen dat het gebied weer mooi en aantrekkelijk wordt. Een plek 
waar je wilt verblijven, wonen, ondernemen en recreëren.  

Het gaat goed met Goes. Ook financieel. En dat komt met name door 
de incidentele meevallers, zoals het ZEH-dividend. Blijven we 
aandeelhouder van die kerncentrale? En zullen we ons ook meer 
bezig gaan houden met de komst van de nieuwe centrales? Want in 
een van de informatie-carrousels zijn we geïnformeerd over de 
impact die het ook op Goes heeft. Het is slim om niet af te wachten 
maar in te spelen op het besluit dat er mogelijk nieuwe kerncentrales 
in onze achtertuin komen.  

Voor je het weet is het 2050. Laten we aan de slag gaan met Goese 
ambities en die inbrengen bij het traject van Zeeland 2050. Volgens 
D66 biedt de Zeeuwse agenda voor 2050 een heleboel kansen voor 
Goes en moeten we daarvan profiteren!   

 

 

Met het ravijnjaar in zicht zijn er lastige bezuinigingen besproken. 
Alleen niet over het sociaal domein en de jeugdzorg.   



 

Er zijn veel mensen die zorg nodig hebben, die zelfs van meerdere 
loketten en potten gebruik maken omdat het anders niet gaat. Goes 
heeft een bovengemiddelde zorgvraag en dus ook bovengemiddelde 
kosten. Ieder jaar hebben we hierover het gesprek maar het is lastig. 
Er ligt nu een keuzeboek om te bezuinigen. Iedere fractie haalt er iets 
voor zichzelf uit. De balie dicht op maandagmorgen, geen beveiliging 
in het gemeentehuis, geen doorgroei van het team leefbaarheid, 
Omnichannel on hold. Noem maar op. Maar wat schieten we er mee 
op? Waarom gaat het niet over de miljoenen die naar de jeugdzorg 
gaan? Waarom hebben we het niet over de gemeenschappelijke 
regelingen die jaarlijks extra geld vragen? Denken we nu werkelijk dat 
we met het sluiten van de balie op maandagmorgen de problemen 
oplossen? D66 wil met het sociaal domein aan de slag, we willen 
hierover met de raad in gesprek. We willen af van een sociaal domein 
wat ons overkomt naar een beleid dat we bewust en doelgericht 
inzetten zodat we juist ons sociaal gezicht laten zien. 

Het gaat goed met Goes. Economisch staat ‘de stad’ weer in de top 
10. Maar we moeten ook kijken naar de dorpen. Woningbouw op de 
dorpen, zoals bijvoorbeeld flexwonen en tiny houses in een rijtje. Na 
Goes West en Goes Oost mag de woningbouwvereniging ook wel 
met projecten in de dorpen aan de slag. Extra sociale woningbouw is 
nodig, en combineer dat dan met middenhuur en koopwoningen, 
zodat het financieel haalbaar is.  

En als het dan economisch zo goed gaat in Goes is het dan een idee 
dat we bedrijventerreinen gaan transformeren en tegelijk met nieuwe 
aan de slag gaan? De Midden-Zeelandroute is een van de 
belangrijkste elementen van Zeeland 2050. Kunnen wij ervoor zorgen 
dat de Goese polder goed wordt ontsloten? Misschien moet er wel 
een serieuze nieuwe afslag komen als we ook Wilhelminadorp 
volbouwen. En dan kan van de Westhavendijk misschien wel een 
hele mooie fiets en wandelverbinding gemaakt worden. Wat D66 
betreft tonen we ambitie als Goes en gaan we groter denken.  



 

Het gaat goed met Goes. En dat moeten we meer laten zien. De 
binnenstad mag best wat meer bruisen. Laten we ervoor zorgen dat 
Goes aantrekkelijk blijft voor inwoners en voor jonge mensen die nu 
wegtrekken uit Zeeland maar die we graag weer terugzien, zodat 
Zeeland niet vergrijst. D66 wil meer evenementen, geen extra 
drempels voor ondernemers en organisatoren maar juist hulp. Laten 
we meer gebruik maken van Goes Marketing en de 
binnenstadmanager.  

Cool neighberhoods is trouwens een geweldig project, met groen 
tegen hitte, er liggen schitterende plaatjes. Nu de uitvoering nog. En 
met de plannen voor de kerk moeten we niet te lang wachten.  

Goes moet vooruit want dan gaat het in de toekomst ook goed met 
Goes. 


